
KOŠARKARSKI KLUB COLOR MEDVODE

Uspešno nadaljevanje dolgoletne tradicije
Ni slučajno, da se je kot ptič Feniks

iz pepela, prebudila košarka v Medvo-
dah. Že pred 37 leii so Medvode bile
eno od središč igre pod koši. Klub je
tekmoval pod imenom TVD Partizan.
Takrat so med veliko četverico v Slove-
niji bili še Železničar in AŠK iz Ljublja-
ne ter Branik iz Maribora. Za Branik
sta igrala IVO DANEU in MIRAN
POTRC, za AŠK BORIS KRISTAN-
ČiČ in drugi.

Medvoščani so se spet prebili v I. slo-
vensko košarkarsko ligo in so trenutno
po 12. kolih na 6. mestu. Letos pa so
dobili tudi sponzorja — domačina de-
lovno organizacijo COLOR.

Sekretar in starosta kulba Tone I)ob-
nikar nam je med drugim rekel:

,,Naš prvi trener, ki je uveljavil me-
dvoško košarko je bil Peter BREZNIK
(pred letom dni predsednik košarkaške
zveze Jugoslavije). Za razvoj košarke v
Medvodah pa je najbolj zaslužen Janez
DOLINAR, ki še danes aktivno deluje

v upravi kluba in je njena gonilna moč.
Potem je nekaj časa vladalo mrtvilo.
Zadnja tri leta pa so fantje napredovali
med najboljk slovenske ligaše. Pred
nami so trenutno le Postojna, Mineral
Slovan, Cotnet, Ilirija in Helios. Želja
nas v klubu in vseh v Medvodah je do-
biti primerno dvorano. Z zadovoljs-
ivom lahko rečem, da se nam bo ta dol-
goletna želja letos uresničila. V pripravi
so načrti. Na desnem bregu Sore bo
zrasla večnamenska dvorana, predvsem
namenjena košarki s 1500 sedeži."

Pogovarjali smo se tudi z mladim in
nadobudnim trenerjem KK COLOR
Medvode, Anlonom Bohincem.

,,V moštvu imamo veliko mladih
fantov. S tem smo klubu zagotovili pri-
hodnost."

In kakšni so vaši načrti za lctošnjo
(ekmovalno sezono?

so načrti. Na desnem bregu Sore bo
zrasla večnamenska dvorana, predvsem
namenjena košarki s 1500 sedeži."

Pogovarjali smo se ludi / mladim in
nadobvidnim trenerjem KK COL.OK
Mcdvodc, Anlonom Bohincem.

,,V mošlvu imamo veliko mladih
fantov. S tem smo klubu zagoiovili pri-
hodnosi."

In kakšni so vaši načrti /a lclošnjo
(ekmovalno sezono?

,,Uvrstitev od 5. do 8. mesta. Z rezul-
tati v prvem delu tekmovanja (5. me-
sto) smo bili seveda zadovoljni, kajti
peslile so nas številne poškodbe in bolc-
zni. Zadovoljen sem z igro in rezultati.
Forma se stopnjujc. Treniramo šliri-
kral na teden po dve uri v osnovni šoli,
lorej v dvorani, kjer ludi tekmujemo.

l)o konca je še 10 tekem . . .
,,Pet jih igramo doma: z Rudarjem,

Novolesom Heliosom, llirijo in Novo
Gorico. Čc zmagamo 5 ali &-kral, se
uvrsiimo od 5. do 7. mesta, kar bi bilo
več koi uspešno.
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